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Kandidatkinja HDZ-a za načelnicu Općine Maruševec Snježana Cerjan u subotu je uz 

saborskog zastupnika Anđelka Stričaka, predsjednika Mjesnog odbora V. Brodarovec 

Novaki i kandidata na listi za Općinsko vijeće Josipa Martinčevića te kandidata Dragutina 

Kišića i mještanina Brodarovca Stjepana Eršegovića obišla zapuštene ribnjake u 

Brodarovcu.

Osam ribnjaka u skrivenom predjelu šume na području Brodarovca vlasništvo su Hrvatskih

šuma. Nekada su bili u funkciji, no danas je područje zapušteno.

Snježana Cerjan istaknula je kako je plan da se u suradnji s Hrvatskih šumama taj teren 

uredi i da se u budućem razdoblju razvije turistička ponuda. 

„Ribnjake je potrebno staviti u funkciju, urediti. Osnovali bi ribolovno društvo, što povlači i 

razvoj sportskog, ribolovnog turizama. Ovo je predivan skriveni kutak u prirodi koji je 

nekada privlačio stanovništvo s ovog područja, ljudi su se ovdje družili, kupali u jezerima, 



bavili ribolovom. Čist zrak, netaknuta priroda i čak osam ribnjaka koji bi uređivanjem i 

čišćenjem ovo područje stavili u jednu sasvim drugu perspektivu, moramo iskoristiti. 

Zasigurno bi nakon početnog ulaganja u uređenje, kasnije mogli i dodatno aplicirati za 

pomoć od naših ministarstava i od EU fondova koji potiču razvoj ruralnih područja i 

ruralnog turizma. Žao mi je što se već toliko dugo to nije uspjelo urediti jer naši mještani 

već 30-ak godina traže uređenje ribnjaka i spremni su i sami sudjelovati, samo traže 

potporu u ostvarivanju ovog projekta i bolju komunikaciju koje dosad nije bilo“, rekla je 

Cerjan. 

Naglasila je kako će se iskoristiti uspostavljena vertikala vlasti te da za projekt ima podršku

saborskog zastupnika Anđelka Stričaka.

„Nijedna dosadašnja Vlada nije izlazila u susret lokalnoj samoupravi kao ova i to kroz 

poreznu reformu gdje se daleko više novca slilo u njihove blagajne, pomoći kroz 

sufinanciranja brojnih investicija te darovanjem ili davanjem na korištenje državne imovine.

Tako je primjerice u Varaždinu dio bivše vojarne u Optujskoj dodijeljen Sveučilištu Sjever, 

preostali dio Županiji. Gradu Varaždinu darovano je zemljište za proširenje i razvoj 

Tehnološkog parka, zatim područje “Beli kipi” za razvoj sportsko rekreacijskog centra. 

Smatram da je, bez obzira radi li se o zgradama ili zemljištu, državnu imovinu potrebno 

privesti svrsi, a pogotovo ako je na korist lokalnom stanovništvu. Danas smo obišli 

zapuštene ribnjake u Brodarovcu koji, osim što bi ih moglo koristiti lokalno stanovništvo, 

mogu biti odličan turistički potencijal. Ovo područje idealno je za odmor i rekreaciju u 

prirodi te je tim više potrebno poduzeti sve da se ono privede svrsi i taj potencijal iskoristi“, 

rekao je Stričak.








